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SLOVO STAROSTYHejtman jednal v Benešovì o dopravní obslužnosti 

foto: Ota Draèka

pozor! èekají nás další uzavírky!

                Èeský stavební Kocourkov 
V øíjnu jsme mìli plné ruce (kdyby 

jen je) práce a starostí s uzavírkami 
v našem mìstì. Pokraèující rekonstruk-
ce Opletalovy ulice u školy umocnila 
ještì havarijní situace vodovodního 
øádu a tím zkomplikovaná situace u jí-
delny. Stav, kdy se tatrovky motaly mezi 
školními dìtmi i rozšíøení výkopù mimo 
naplánovaný a dohodnutý režim si vy-
žádal od nás øadu opatøení. Mìstští 
strážníci hlídali prostor, služby mìsta 
upravovaly narychlo obcházkové ces-
tièky, atd. Všem patøí velké dík, pøe-
devším však vám, obèanùm, za trpì-
livost. Napsali jsme stížnost smìrem 
k vodárenské spoleènosti a pevnì vì-
øím, že v dalších investicích (pøíští rok 
nás èeká Cihelní) se toto již nebude 
opakovat. 

Aby podobných starostí nebylo má-
lo, tak jsme v øíjnu zažili 2 velké uzavírky 
pøejezdù, které velmi zkomplikovaly do-
pravu do mìsta. Snaha státu narychlo 
utratit evropské peníze rekonstrukcí 
železnice na Rumburk vedla až k ab-
surdnímu scénáøi informování všech 
dotèených orgánù. Dopravní inženýr 
nás zapomnìl obeslat s informací 
o uzavírce pøejezdu a objízdných tra-
sách, kraj na poslední chvíli “lepil” 
objížïkové jízdní øády, integrovaný 
záchranný systém nevìdìl o neprùjezd-
ném pøejezdu atd. a stavaøùm nedodali 
èást podkladového materiálu, a tak nás 
èekají ještì dvì víkendové listopadové 
reprízy uzavírek. Kdyby nešlo o tak 
vážné vìci, tak by se èlovìk až usmál 
absurditì fungování naší zemì. Každo-
pádnì první etapu jsme zvládli, velký 
dík patøí všem, kteøí se na tom podíleli. 
Do konce roku by mìla být železnièní 
tra� do Rumburku hotová a cesta vla-
kem se tak zkrátí z Benešova o 3 minu-
ty. Za necelou miliardu, no neberte to…

Filip Ušák, starosta

Informace o uzavírce pro dokonèení pøejezdù v Benešovì nad Plouènicí a Dolních 
Habarticích na silnici III. tøídy. Jedná se o uzavírku, která už jednou probìhla, avšak 
pøejezdy nebyly dokonèeny.

Uzavírka železnièních pøejezdù II/26223: 

pøejezd Benešov nad Plouènicí 
- od 7. 11. 7 hodin do 9. 11. 20 hodin 

Dolní Habartice 
od 14.11. 7 hodin do 16.11. 20 hodin

pøejezd 
- 

Hejtman Ústeckého kraje Oldøich Bubeníèek se v pátek 23. øíjna setkal v Benešovì nad 
Plouènicí se starostou Filipem Ušákem. Dùvodem jejich schùzky byla dopravní obslužnost. 
Starosta informoval hejtmana o pøipraveném projektu pøestupního autobusového ter-
minálu u vlakového nádraží a také o potøebì rekonstrukce mostu v Sokolovské ulici. Tech-
nický stav tohoto mostu vyvolává v souèasnosti nìkterá dopravní omezení. Rekonstrukce by 
však byla pro mìstský rozpoèet velmi nároèná, a proto mìsto požádalo kraj o pomoc a sou-
èinnost.
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z dìní ve mìstì...

Benešov ušetøil na energiích pøes 2 miliony
Text: Alena Houšková devším nutné ozdravit Benešovskou teplá-

Milionové úspory za energie se letos po- renskou spoleènost a získat peníze pro po-
daøilo vyjednat benešovské radnici a mìsts- tøebnou modernizaci teplárny, pøedevším 
ké teplárnì. K nižším platbám pomohl mìs- nových rozvodù tepla," vysvìtlil benešovs-
tu nákup na komoditní burze. ký starosta Filip Ušák.

Nejvíce penìz se podaøilo ušetøit Bene- Nákup energií na burze se Benešovu vy-
šovské teplárenské spoleènosti, která záso- platil i v pøípadì nákupu elektrické energie. 
buje teplem benešovské sídlištì. Firma pat- Levnìji od letošního roku funguje nejen 
øí ze sta procent právì mìstu. Doposud na- veøejné osvìtlení, ale snížily se i náklady 
kupovala plyn urèený na vytápìní na dvou- elektrické energie v mìstských domech. 
leté období za necelých 7,7 milionu korun. „Letos jsme tak uspoøili více než 200 tisíc 
Pro pøíští dva roky zaplatí o 1,67 miliony korun na veøejném osvìtlení a nìkolik 
korun ménì. Ušetøené peníze chce mìsto desítek tisíc na dodávkách zemního plynu a 
dát pøedevším do investic. "Bude záležet na elektøiny pro jednotlivá odbìrová místa 
rozhodnutí rady mìsta jako valné hromady mìsta," dodává Filip Ušák.
spoleènosti, nicménì v tuto chvíli je pøe-

zásahy sdh

Dne 8. 10. 2015 vyjela naše jednotka 
s technikou CAS 25 v poètu 1 + 3 na tech-
nickou pomoc do obce Valkeøic k odstranì-
ní popadaných stromù na vozovku.

Dne 16. 10. 2015 vyjela naše jednotka 
s technikou CAS 25 v poètu 1 + 3 na požár 
sazí v obci Malá Veleò. 

Dne 23. 10. 2015 vyjela naše jednotka 
s technikou OA VW v poètu 1+3 na tech-
nickou pomoc- k úklidu provozních kapalin 
z vozovky do Benešova nad Plouènicí.

blahopøání

Dne 16.11.2015 oslaví náš dlouholetý 
èlen pan Josef Sladomel své krásné 85. 
narozeniny. Sbor dobrovolných hasièù mìs-
ta Benešova nad Plouènicí by tímto rád 
poblahopøál panu Sladomelovi vše nejlepší 
k jeho výroèí a podìkoval za jeho dlouho-
letou práci u sboru. 

Upozornìní pro pacientky gynekologic-
ké ordinace Benešov nad Plouènicí. Provoz 
ordinace zùstává nepøerušen, pro aktuální 
informaci o ordinaèní dobì kontaktujte 
prosím sestru na tel. è. 412 586 524. Dìkuji, 
MUDr. Pilecká.

MUDr. Pavel Minich zemøel pro krátké 
tìžké nemoci ve ètvrtek 29. øíjna 2015. 

upozornìní

Památky ve mìstì letos spolkly víc než 700 tisíc korun
Text: Alena Houšková vovaný køíž sousoší Kalvárie našel nové 

Renovace tøí významných památek ve umístìní v Salhausenské kapli kostela Na-
mìstì je u konce. Jejich oprava spolkla více rození Panny Marie. Na místo pøed zámkem 
než 700 tisíc korun, ètyømi sty tisíci pøitom se vrátila pouze replika," pøipomnìl vedoucí 
na renovaci pøispìlo Ministerstvo kultury odboru výstavby a životního prostøedí Ing. 
ÈR. Karel Šohaj. Práce na této památce prová-

Nejnákladnìjší pøitom byla první etapa dìl BcA. Lukáš Hrinda a vyšly na 78.348,- Kè.  
restaurování sloupu se sochou Panny Marie. Kromì prací na objektech v majetku 
Nový kabát dostala vrchní „polovina" sloupu mìsta byly v roce 2015 provádìny práce na 
- od sochy Panny Marie k øímse pod sochami opravì kostela Narození Panny Marie. 
svìtcù. Práce provádìla MgA. Klára Žán Probíhají opravy støech a odvodòovacího 
Valentová a vyšly na 332.800 korun (200.000 systému, v Salhausenské kapli jsou restau-
byl pøíspìvek ministerstva). rovány náhrobníky. 

O malièko levnìjší bylo restaurování Restaurováním památek v našem mìs-
dvou soch putti – svìtlonošù a vázy pro tì se podrobnì zabývá dokument s názvem 
hrobku rodiny Mattausch. Postaralo se o ní Území strategie regenerace mìstské pa-
Pasíøství Houska&Douda, s.r.o. a vyžádalo si mátkové zóny Benešov nad Plouènicí 2014 – 
299.000 korun (200.000 byl pøíspìvek 2018, jejímž autorem je Ing. Karel Šohaj a 
ministerstva). pilnì na ní pracuje i skupina Regenerace 

Nejlevnìji vyšla konzervace plechového mìstské památkové zóny Benešov nad 
korpusu Krista a døevìného køíže, výroba a Plouènicí. Plán obnovy památek tak v roce 
osazení repliky døevìného køíže a plecho- 2016 poèítá napøíklad s opravami na faøe, v 
vého malovaného korpusu v sousoší Kal- kostele, s další etapou oprav sloupu se 
várie u zdi Horního zámku Benešov nad sochou Panny Marie, ale i s dalšími pracemi 
Plouènicí. „Jak jsme vás již informovali v mi- na hrobce Mattausch.
nulém vydání Benešovských novin, konzer-

Prùbìh osazování vrcholové sochy Panny 
Marie zpìt na sloup. Foto: Bc. Tereza Pee-
rová, NPÚ, ÚOP v Ústí nad Labem.
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z dìní ve mìstì...

krátce z mìsta

Sochy svìtlonošù v restaurátorské dílnì.

Sbìrný dvùr prochází oèistnou kùrou

Text: Alena Houšková finanèní prostøedky," uvedl øeditel Služeb 
Velký úklid nyní probíhá na benešovs- mìsta Benešov nad Plouènicí Ing. Pavel 

kém sbìrném dvoøe. Oèistou procházejí Košnar. Úklid zajiš�ují služby mìsta vlastní-
nejen venkovní plochy, ale i dílny. Odvezl se mi silami pod vedením nového vedoucího 
nahromadìný elektro materiál, praèky, Milana Hadrovského. "Na sbìrném dvoøe je 
bojlery, poèítaèe, vysavaèe, železný odpad. potøeba úklid provádìt prùbìžnì, je to 
V dílnách zmizel léty nahromadìný nepo- taková stále se opakující èinnost. Do bu-
tøebný materiál. "V souèasné dobì je nej- doucna zavedeme i rozsáhlejší evidenci ob-
vìtším nepøítelem sbìrného dvora padající èanù, kteøí na sbìrný dvùr odpady ukládají, 
listí. Dennì naplníme dva kontejnery. Dalším aby se nám nestávalo, že k nám vozí odpad i 
problémem jsou nahromadìné staré pneu- obèané sousedních vesnic a mìst," doplnil 
matiky. Jejich likvidace bude stát nemalé Košnar. 

Komise životního prostøedí opìt pracuje
Text: Ota Draèka - KŽP svou èinnost dnem jednání ustavujícího 

V prùbìhu øíjna 2015 rada mìsta zøídila zastupitelstva tohoto volebního období. 
komisi životního prostøedí ve složení Ota Blížící se období vegetaèního klidu je pro 
Draèka, Petr Jansa, Kateøina Králíková, Ludìk komisi ŽP obdobím, kdy má nejvíce práce. 
Smejkal a Ing. Karel Šohaj. Na tuto komisi Kontakt na komisi bude na webu mìsta, je 
èeká celá øada úkolù. Bude navazovat na také v pøípadì potøeby možné oslovit 
èinnost pøedcházející komise, která ukonèila jednotlivé èleny komise.

Èeslice nad sídlištìm procházejí úpravou

Na zaèátku øíjna navštívili zástupci 
mìsta Benešov nad Plouènicí partnerské 
mìsto Heidenau, kde spoleènì diskutovali 
na téma: projekty v novém plánovacím 
období. "Kromì jednání s panem starostou 
Opitzem a paní místostarostkou Franzovou 
jsme se sešli i se zástupci heidenauského 
spolku, pod který se sdružují prakticky 
všechny komunitní aktivity v Heidenau," 
uvedl benešovský starosta Filip Ušák. Z 
obou schùzek podle nìj vyplynula øada 
jasných námìtù, kterými smìry spolupráci 
rozvíjet. Ještì letos se budou obì strany 
snažit o podání prvních spoleèných pro-
jektù. 

Benešovská radnice pøipravuje nový 
systém vydávání pytlù na tøídìný odpad. 
Zmìnu chce zavést proto, že lidé pytle vždy 
nevyužívají pro úèel, ke kterému jsou 
urèeny. Ukázaly to statistiky, které zpraco-
vává svozová firma. Podle ní se ale vrátí 
pouze polovina vydaných pytlù. „Chceme, 
aby lidé s pytli nakládali hospodárnì a proto 
od ledna 2016 zavedeme elektronický 
systém evidence jejich vydávání. Lidé do-
stanou 2 pytle na mìsíc. Vyšší spotøeba 
bude øešena individuálnì na odboru vý-
stavby a životního prostøedí,” uvedla Pavla 
Gerhardová, která má vydávání na starosti. 
Mìsíènì si obèané Benešova nad Plouènicí 
pøijdou pro cca 1500 pytlù.

Svozový kalendáø pytlù s tøídìným od-
padem je k dispozici na webu mìsta. Obec-
nì platí, že svozová firma sbírá pytle na sta-
novených místech vždy v úterý v sudém 
týdnu. Radnice prosí obèany o ukládání 
pytlù na správná místa. Problémy se èasto 
objevují v ulici Boženy Nìmcové. Svozové 
místo je zde pøed viaduktem, hloubìji do 
ulice se svozové auto nedostane.

Práce v ulici Opletalova pomalu finišují. 
Oprava vodovodu a kanalizace je hotova. 
Nyní na ní navážou opravy povrchù. Sou-
èasnì s nimi dojde i k vybudování již døíve 
avizovaných parkovacích míst podél parku. 
Jejich pùvodní poèet (13 míst) bude mírnì 
ponížen z dùvodu rozsáhlého koøenového 
sytému. Dopravního omezení v této ulici vy-
užijí služby mìsta také k výmìnì veøejného 
osvìtlení.                                                    (ah)

Snížení následkù pøi bleskových povodních by mìla pøinést úprava èeslic u potoka, 
které právì v tìchto dnech finišuje nad benešovským sídlištìm. Jejím investorem je 
Povodí Ohøe, práce provádí Stavební firma Bardzák. Èesla byla kritickým místem, kde 
pøi bleskových povodních docházelo k vybøežování potoka, který je v tìchto místech 
zatrubnìn a dále veden pod sídlištìm. Úpravou místa by mìlo dojít ke snížení rizika 
vybøežení.                                                                                                Foto: Miroslav Vrabec

Snížení následkù pøi bleskových povodních by mìla pøinést úprava èeslic u potoka, 
které právì v tìchto dnech finišuje nad benešovským sídlištìm. Jejím investorem je 
Povodí Ohøe, práce provádí Stavební firma Bardzák. Èesla byla kritickým místem, kde 
pøi bleskových povodních docházelo k vybøežování potoka, který je v tìchto místech 
zatrubnìn a dále veden pod sídlištìm. Úpravou místa by mìlo dojít ke snížení rizika 
vybøežení.                                                                                                Foto: Miroslav Vrabec
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ze školy...

Ve støedu 30. záøí 2015 odehráli naši 
kluci na travnatém fotbalovém høišti v do-
mácím prostøedí úvodní kolo fotbalového 
turnaje Školského poháru Coca-Cola. Za 
pøíjemného podzimního poèasí se turnaje 
zúèastnila ètyøi družstva - ZŠ Verneøice, ZŠ 
Kamenická - Dìèín, Gymnázium Èeská Ka-
menice a reprezentanti naší školy. Hrál se 
klasický velký fotbal systémem každý s kaž-
dým. Vítìzem a postupujícím do dalšího 
kola se po velmi dobrých výkonech stalo 
družstvo ze ZŠ Kamenická, Dìèín. Naši kluci 
obsadili v tomto turnaji tøetí místo. 
Podìkování patøí všem organizátorùm za 
pøíjemné prostøedí a zajištìní tohoto 
turnaje.

V rámci projektu 72 hodin jsme us-
poøádali sbírku vìcí pro matky s dìtmi, 
které žijí v dìèínském azylovém domì. Dìti, 
zejména z Bílé školy, nosily v prùbìhu 
ètrnácti dnù do školy nejen hraèky, ale i 
výtvarný materiál. Vše se roztøídilo a v pátek 
9. øíjna 2015 byly vìci dovezeny a pøedány v 

k vlastnímu životu. Azylovém domì v Dìèínì. Jako podìkování 
Tak jako jejich mladší spolužáci v záøí, pøedala Bc. Jurèová, vedoucí úseku, naší 

absolvovali žáci 6. a 9. tøíd ve støedu 14. a v škole dárky, které zde žijící matky vyrobily 
pátek 16. øíjna 2015 s lektorkou Pavlínou ve výtvarné dílnì. 
Huškovou „Párty se Zdravou 5". Nejprve se Dìti z Bílé školy sbíraly také jako již 
seznamovali se zásadami správné výživy, tradiènì žaludy a kaštany, které v zimì 
jejich program byl obohacen o tématiku slouží jako potrava lesní zvìøi. Celkovì dìti 
správného složení jídla a zásady správného nasbíraly 1 406 kg žaludù a kaštanù. 
nakupování. V druhé èásti programu si ze Nejlepší sbìraèi byli žáci z 2. A (tø. uè. Mgr. B. 
surovin, které pøivezla lektorka, vyrobili Ušáková), tìsnì za nimi se umístila 4. B 
jednoduché studené party pohoštìní, které (Mgr. J. Soorová)a na tøetím místì žáci z 3. B 
pak sami také ochutnali. Vzdìlávací pro-(Mgr. M. Turková). Všem, kteøí se do obou 
gram Zdravá 5, který je zamìøen pøedevším akcí zapojili, patøí velké podìkování.
na zdravý životní styl, zejména na zásady Ve ètvrtek 8. øíjna 2015 se na svém 6. 
zdravého stravování, poskytuje školám telství GRADA, umístili jsme se na krásném zasedání sešla školská rada, složená ze 
zdarma Nadaèní fond Albert. 2. místì v soutìži „ŠKOLA NEJVÌTŠÍCH zástupcù zøizovatele, zákonných zástupcù 

Ve stejném týdnu, ve ètvrtek 15. øíjna ÈTENÁØÙ".  Podìkování Mgr. Svobodové za žákù a pedagogù. Školská rada projednala a 
2015, øešilo 20 žákù 8. a 9. tøíd v kategorii všechnu práci pro Dìtský knižní klub Grada schválila výroèní zprávu o èinnosti školy za 

Kadet soutìžní úlo- a pozdrav všem našim malým i velkým uplynulý školní rok, schválila dodatky 
hy 10. roèníku Pøí- ètenáøùm, spolu s balíèkem knížek do školní školního vzdìlávacího programu Škola hrou 
rodovìdného klo- knihovny, nám poslala Mgr. Kateøina Rychlá, pro žáky bìžných i speciálních tøíd. Øeditel-
kana. Tato jedno- vedoucí dìtského knižního klubu Grada.ka školy Mgr. D. Tesarèíková seznámila èleny 
kolová, nepostu- Dokumenty školy, informace a foto-ŠR s aktuálními informacemi o èinnosti 
pová soutìž má za grafie z našich aktivit na www.zsbnpl.cz.školy, zejména realizací projektù Vzdìlávání 
cíl vzbuzovat zájem Mgr. M. Šmídová(CZ.1.07/1.1.00/56.1306) a Øemeslo 
žákù o technické a (CZ.1.07/1.1.00/56.1306). V rámci tìchto 
pøírodovìdné obo-projektù se naplno rozjely „ètenáøské" dílny, 

ry. V prùbìhu 40 minut øešili žáci 24 úloh jazykový blended learning žákù i uèitelù i 
rozdìlených podle obtížnosti za 3, 4 a 5 - úterý 10. 11. 2015 - tøídní schùzky s polytechnické vzdìlávání zamìøené na 
bodù z matematiky, chemie, pøírodopisu, informacemi o prospìchu a chování za 1. rozvoj technických dovedností žákù.
fyziky, zemìpisu a všeobecných znalostí a ètvrtletí školního roku 2015/16Velká pozornost je ve škole vìnována 
správné odpovìdi zaznamenávali do pøi-také preventivním akcím. Žáci obou devá-
pravené odpovìdní karty. Nejúspìšnìjšími - pondìlí 16. 11. 2015 - volný den pro tých tøíd se ve dnech 13. a 14. øíjna 2015 
øešiteli byli z devátých tøíd Ferdinand Sto- žáky z technickoorganizaèních dùvodù zúèastnili preventivního programu „Revolu-
dola (9. B) a Viktorie Pejpková (9. A), z osmá- (vyhlášený øeditelkou školy dle odst. 2 § 24 tion Train" v Praze. Nová forma protidrogo-
kù dosáhl nejlepší bodový zisk František zák. è. 561/ 2004 Sb., /školský zákon/ v vé prevence prostøednictvím protidro-
Buchta (8. A). aktuálním znìní)gového vlaku donutí žáky pøemýšlet o prob-

Naše škola získala ocenìní z naklada-lematice závislostí i o zodpovìdnosti nejen 

Benešovská základní škola: Zpravodajství z øíjnového dìní 

krátce ze školy
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z dìní ve mìstì...

gymnázium è. kamenice

DEN OTEVØENÝCH DVEØÍ 
GYMNÁZIUM ÈESKÁ KAMENICE

Pro školní rok 2016/2017 pøijímáme ke stu-
diu žáky ze všech roèníkù druhého stupnì 
ZŠ, tzn. z pátých, šestých, sedmých, osmých 
i devátých tøíd.

Gymnázium v Èeské Kamenici poøádá den 
otevøených dveøí pro uchazeèe o studium i 
jejich rodièe. Všechny Vás zveme ve ètvrtek 
19. 11. 2015, od 15.00 – 17.00 h do budovy 
Základní školy TGM a gymnázia v ul. 
Palackého 535.

Zájemcùm o studium v osmiletém oboru 
nabízíme: informace pøedmìtových komisí 
a náplnì studia, prohlídku budovy (uèeben 
a laboratoøí)

Rádi Vám odpovíme na Vaše dotazy a 
umožníme prohlídku školy i kdykoliv jindy 
dle Vašich èasových možností. 

Dohodnìte si pøedem termín na tel. è. 412 
584 468, 775 854 832 nebo napište Váš 
požadavek na: 

iva.bouskova@zs-gymnazium.cz.
Rádi vás školou provedeme.

PØIJÍMACÍ ØÍZENÍ
Termín podání pøihlášky pro 1. kolo: do 15. 
3. 2016. Termín konání pøijímacích zkoušek: 
individuálnì. Pøijímací zkoušky (testy) se 
konají pouze pøi nesplnìní daného prùmìru 
(2,00) v èeském jazyce, matematice a ang-
lickém jazyce.  

vzpomínky

Dìkuji všem, kteøí se 
pøišli naposledy roz-
louèit s mým manže-
lem, èi jiným zpùso-
bem projevili sou-
strast nad jeho náh-
lým odchodem. A� již 
to byli bývalí  spolu-
pracovníci z Benaru, 

èlenové klubu seniorù, turisté a další pøátelé a 
jeho známí. Vzpomínejte prosím na nìho v 
dobrém.

Manželka Milena a synové s rodinami

Èas bìží a roky plynou dne 23. 11. 2015 to 
bude již 8 let, co nás opustil pan Jaroslav  
Hendrich. Stále ho máme ve svém srdíèku.

Vzpomínají sestra Anina a Iva

Zmínky o organizo- klub s chovem již úspìšnìjší. Pro chov kaprù 
vaném rybaøení našem mìl pronajatý rybník od Firmy Koriakwerke 
mìstì se objevují v (nyní KOVO-SAVÈUK, rybník se nacházel po-
druhé polovinì deva- blíž této provozovny) a daøilo se výteènì.
tenáctého století. Prv- V Benešovì byl ještì rybník pivovarský, 
ní rybáøský spolek byl který patøil rodinì Kretschových a nebyl 
založen 9. srpna 1891. spolkem nijak využíván. A  také rybník u 

V pøíštím roce tedy uplyne již 125 let od jeho høištì místní dìlnické tìlovýchovné jednoty 
vzniku. (Artus-Platz), o který se starali zamìstnanci 

Poèet èlenù benešovského spolku byl místního sportovního klubu. Oba rybníky 
stanovami omezen na 40. Stát se jejím byly v soukromém držení a nebyly využívá-
èlenem tedy byla v té dobì i prestižní ny rybáøským spolkem, nicménì zde ryby 
záležitost. Dosud známými pøedsedy tohoto vysazovány, loveny a každoroènì i vypouš-
družstva byli  Reinhard Schrötter, Vincent tìny. Zachytat si zde mohl po zaplacení 
Lühne, po nìm Anton Tampe, poté Anton poplatku jakýkoliv obèan.
Nowak a až do roku 1945 byl  pøedsedou V polovinì tøicátých let došlo na 
Hugo Feig (to byl i velký fotbalový nadšenec, Plouènici k velkému a nepøirozenému 
který se velmi zasloužil o založení benešovs- úhynu ryb. Bylo zjištìno, že ho zpùsobila 
kého fotbalového klubu). Vyvrcholením se- odpadní voda vypouštìná do Plouènice z 
zóny byla každoroèní soutìž organizovaná úpravny firmy Mattausch. V této záležitosti 
spolkem došlo i k soudnímu procesu, který pro klub 

Zdejší spolek mìl právo rybolovu v be- skonèil neslavnì. Díky vysoké nezamìstna-
nešovské kotlinì na øece Plouènici od Ma- nosti té doby, nebyl pro firmu Mattausch 
lého Šachova až k „hadím kamenùm“ v Bøe- problém se pøed tribunálem obhájit odejít v 
zinách. K tomu samozøejmì patøily potoky podstatì bez poskvrny. Pøedseda Nowak na 
vlévající se do Plouènice (Habartický, základì tohoto rozsudku následnì rezigno-
Heømanovský, Blankartický (Dolský) a po- val.
toky z Ovesné (Dobranka)). Tyto byly užívány Plouènice té doby byla øekou hojnosti. 
k vysazování pstruhù. V oblasti kolem mostu Kromì pstruhù, se v ní daøilo kaprùm, 
u závor byl rybolov zakázán. Dùvodem bylo candátùm, síhùm, línùm, štikám a dokonce i 
oblíbené krmení ryb kolemjdoucími. Hasiès- úhoøùm. Ve Františkovì se navíc výteènì 
ký mistr a pozdìjsí pøedseda spolku Hugo daøilo lipanùm.
Feig vzpomíná, že potìr byl vysazován i na 
valkeøickém potoce a jako rybí farma byla 
využívána lokalita Siebengraben.

Na poèátku dvacátého století byl pøed-
sedou spolku Reinhard Schrötter. Ten pro 
rybáøský spolek dokázal prosadit vybudo-
vání zaøízení na líhnutí pstruha obecného v 
prostorách benešovského pivovaru. Pozdìji 
byl potìr odebírán od odborníka na odchov 
pstruhù pana Wiesnera z Valteøic u Žandova. 
Vysazen byl nejprve ve speciálních tùních u 
Siebengraben a valkeøickém potoce a na 
podzim vysazen na Plouènici a jejich poto-
cích.

Ve tøicátých letech dvacátého století se 
benešovský spolek pokoušel vytvoøit a 
udržet vlastní líheò. Byl proto vyhrazen 
rybník u pøítoku potoka z Ovesné. Ten mìl 
rozlohu 50x80 metrù. Vynaložené úsilí 
bohužel nepøineslo kýžené výsledky. Rybník 
mìl na zimu totiž pronajatý øezník Theißig, 
který zde vysekával led na chlazení masa a 
navíc prý bylo kolem této vodní plochy 
mnoho vzrostlých olší. To byly nìkteré z 
faktorù, které vedly k neúspìchu. I po od-
stranìní olší nebyl chov úspìšný a muselo se 
nadále dokupovat. Ještì pozdìji byl rybáøský 

Z HISTORIE BENEŠOVA NAD PLOUÈNICÍ OÈIMA VLADIMÍRA ŠEFLA

Rybáøský spolek „Petrùv zdar“

Zleva Ernst Pleschke (èlen spolku) a Rein-
hard Schrötter (pøedseda) 3. 8. 1927 a jejich 
16 pstruhù o váze 5,5kg.

odznak z roku 1931odznak z roku 1931
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Opìt po roce se bìhalo na Táborský vrch. Již 
tradièní soutìž v bìhu do vrchu pøipravilo na 
sobotu 24. øíjna 2015 Regionální centrum 
sportu pro všechny Dìèín. Loòský nízký 
poèet úèastníkù letos vystøídala slušná 
úèast nejen dìtí, ale i dospìlých. Dìkujeme 
spoluorganizátorùm a našim hasièùm za 
pomoc pøi organizaci akce. 

stolní tenis

Krajská soutìž KPII. Sk. C:
2. kolo
GPD BNPL A : TJ SOKOL FILIPOV B - 9:9
body: M. Babièka 4; L. Babièka 2; M. Štípek 
2; M. Myslivec 1
3. kolo
SKP SEVER ÚSTÍ N. L. D : GPD BNPL A - 11:7
body: M. Babièka 2; L. Babièka 2; M. Štípek 
2; M. Myslivec 1
4. kolo
GPD BNPL A : SKST DÌÈÍN B - 4:14
body: M. Štípek 2; M. Myslivec 1; P. 
Brabencová 1; L. Babièka 0
5. kolo
SK  ŠTÌTÍ B : GPD BNPL A – 10:8
body: M. Babièka 2; L. Babièka 3; M. Štípek 
1,5; M. Myslivec 1,5

21. 9. 2015 
GPD Benešov C - SKST Dìèín F 1:17 
Bod: R. Pavleje 
5. 10. 2015 
SKST È. Kamenice A - GPD Benešov C 16:2 
Body: R. Pavleje 2 
9. 10. 2015 
GPD Benešov C - SKST Dìèín G 0:18 
Bod: R. Pavleje 
19. 10. 2015 
GPD Benešov C - Varnsdorf F 2:16 
Bod: J. Krejèí 
12. 10. 2015 
SK Markvartice B - GPD Benešov C 0:18 
Body: J. Schneider 2,5; R. Pavleje 4,5; J. 
Krejèí 4,5; D. Strnad 4,5; R. Zavøel 2 
(Støídání J. Schneider za R. Zavøel) 
29. 10. 2015 
Slavoj Dìèín C - GPD Benešov C 14:4 
Body: M. Procházka 3,5; J. Schneider 0,5

bìh na táborský vrch 

8. 11. 2015 od 9.00 h

Výstava morèat
Mìstské kino Benešov nad Plouènicí

9:00 - 17:00
vstup: dìti 10,- /dospìlí 30,-

v pøedsálí: èokodžemy-lívance, dárkové 
pøedmìty, losování o ceny - "Morèola", 

kolo štìstí, chovatelské potøeby.

13. 11. od 19:00 h 

KINO: Jurský svìt 
vstup: 70,-

22. 11. od 16:00 h

KINO: Mimoni

Pøed dvaadvaceti lety tragicky skonèil sen 
excentrického milionáøe Johna Hammonda, 
který chtìl na odlehlém ostrovì z dinosauøí DNA 
vypìstovat Jurský park s živými exponáty. Od té 
doby se ale mnohé zmìnilo, park jede na plné 
obrátky, roènì jím projdou milióny nadšených 
návštìvníkù, kteøí s oèima navrch hlavy sledují v 
akci desítky „vyhynulých" živoèichù. Jenže vedení 
parku stále hledá nové zpùsoby, jak tuto 
jedineènou atrakci ještì víc zatraktivnit. A v tu 
chvíli pøijdou komplikace.

21. 11. od 18.00 h

Svatomartinská zábava
Mìstské kino  
vstup 150,-

- košt vín, obèerstvení
- cimbálovka, kapela Garance

vstup: 40,-
Zamysleli jste se nìkdy nad tím, proè vlastnì ti 
žlu�ouècí a k sežrání roztomilí Mimoni 
dobrovolnì slouží Gruovi, padouchovi s velkým 
P? Odpovìï pøináší animovaná komedie 
Mimoni, která z nich koneènì a pøedevším zcela 
zaslouženì dìlá hlavní postavy jejich vlastního 
pøíbìhu. 

27. 11. 

Slavnostní rozsvícení 
vánoèního stromu

viz plakát na této stranì

6. 12. od 15:00 h

Mikulášská besídka s kapelou 
U-style

Mìstské kino

12. 12. 2015 od 8.45 h

Zdravé mìsto - výlet
akce pro rodièe a prarodièe s dìtmi

Odjezd: Benešov n.Pl. ÈD v 8,59 hod.
Trasa: Kryštofovo Údolí ÈD - muzeum betlémù a 

hraèek - obøí betlém Josefa Jíry - prohlídka 
orloje a kostela sv. Kryštofa - železnièní viadukt 

/technická památka z r. 1903/ - Novina ÈD 
- 3 km. Pøíjezd: Benešov n.Pl. v 16.57 hod.

akce ve mìstì

nové knihy v knihovnì

Pro ženy
Ranaldová, Sophie - Ženich na zabití
Nick a Pippa jsou ideální pár, jen na man-
želství zatím nedošlo. Pak je ovšem jednou 
smete síla romantického okamžiku a oni se 
zasnoubí. Milé ètenáøky zapomeòte na 
stresy z vašeho „velkého dne“ a øeknìte 
„ano“ Ženichovi na zabití...
Ashworth, Adele - Zamilovaný vévoda
Skuteèné jméno známé sopranistky Lottie 
je lady Charlotte. Nikdo ale neví, že žije dvojí 
život. Ve dne je obyèejnou plachou Charlo-
tte a v noci se mìní v opojnou a tajemnou 
Lottie, jež pøivádí muže k šílenství. Avšak je-
diný muž, po kterém touží je Colin Ramsey...
Bradford, B. Taylor - Nebezpeèné tajemství
Hrabì Charles vkládá do své krásné dcery 
Daphne velké nadìje. Dívka se má výhodnì 
provdat a rodinu tím spoleèensky povznést. 
Jeho sny vezmou za své, když dívku pøepad-
nou a znásilní. Rodinì hrozí skandál a spole-
èenský pád, pokud by se zjistilo, že je Daph-
ne tìhotná.
Èeská detektivka
Èeška, Stanislav - Smrt z minulosti 
Další pøípad soukromého detektiva Stani-
slava Berky zaèíná objevením bizarnì za-
vraždìné ženy, bývalé prokurátorky. Pøípad 
vyšetøuje krajská kriminálka vedená majo-
rem Motlem. Ukáže se, že vražda souvisí s 
pøípadem, který Berka s Motlem øešili pøed 
lety...
Napìtí
Lönnaeus, Olle - Osudový dluh 
Detektivní román plný napìtí, zvratù a po-
stav, jejichž pøíbìhy dokazují, že i sebelepší 
èlovìk mùže udìlat fatální životní chybu a 
zaplést se do vìcí, z nichž je jen tìžká cesta 
ven.
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inzerce...

Do našeho týmu pøijmeme zamìstnance vyuèeného 
v oboru AUTOMECHANIK nebo AUTOTRONIK  

Vhodné i pro mladé mechaniky bez praxe!

POŽADUJEME:  

BLIŽŠÍ INFORMACE: 

POŽADUJEME:  

BLIŽŠÍ INFORMACE: 

Manuální zruènost, spolehlivost, vitalitu  a 
chu� pracovat. Nástup možný IHNED!

telefon  603 475 112
e-mail: obchod@autoteamnemec.cz, www.autoteamnemec.cz 

akce o2

Akce O2 v Benešovì nad Plouènicí

V minulých dnech bylo možné se v Benešovì 
setkat se zástupcem firmy O2. Proè se zástupce 
nejvìtšího telekomunikaèního operátora v ÈR 
pohybuje právì u vás?

Benešov byl jako jediná obec v okrese Dìèín 
vybrán pro marketingový projekt O2. Tento 
projekt je charakterizován neveøejnou zvýhod-
nìnou nabídkou služeb. S podrobnými informa-
cemi pøichází zástupce firmy za vámi domù, aby 
vás v pohodlí vašeho domova a v èase, který 
vám vyhovuje, seznámil s novými možnostmi, 
které firma v obci nabízí. Za tímto úèelem 
navštìvuje v Benešovì domácnosti a firmy. 
Pokud dáváte pøednost pøedem domluvené 
schùzce, lze si její èas se zástupcem sjednat.

Zástupci pro Benešov nad Plouènicí
Tomáš Stárek - 725447712
Pavel Strnad - 792300979

NABÍZÍME:NABÍZÍME:
- Zajímavou, perspektivní práci v pøíjemném prostøedí a dobrém kolektivu 
- Zázemí stabilní firmy, která je na trhu 25 let
- Motivující finanèní ohodnocení 
- Benefity(docházkové bonusy,vìrnostní odmìny,pøíspìvek na dopravu atd.)
- Pracovní odìvy a jejich pravidelné praní 
- Možnost profesního rùstu ( odborná školení)                
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